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a r m a n m e l i . i r

بحث غرزدن نیست ، چند سال 
است فریاد می زنیم

ایلنا: صمد نیکخواه بهرامی در خصوص 
وضعیت تیم ملی بسکتبال صحبت هایی را 
بیان کرده است. صمد نیکخواه بهرامی کاپیتان 
تیم ملی بسکتبال ایران و پرچمدار کاروان 
ایران در مسابقات المپیک 2020 توکیو در 
آیین رونمایی از لباس تیم ملی گفت: المپیک 
بزرگترین میدان ورزشی است و امیدوارم 
مسابقات خیلی خوبی برای تیم  ملی باشد. با 
توجه به شرایطی که وجود دارد، توقعات واقعی 
نمی توانیم داشته باشیم. نسبت به گذشته 
تلاش زیادی کردیم اما حتما شرایط در حد 
المپیک نیست و نه تنها در بسکتبال بلکه همه 
جا و همه رشته ها همین است. وقتی تیم های 
ورزشی برای المپیک می روند باید در حد 
همین مسابقات باشد. وی افزود:  بحث غرزدن 
نیست  و چند سال است فریاد می زنیم. از لحاظ 
سخت افزاری و تکنولوژی خیلی از دنیا عقب 
هستیم و حتی به کشورهای درجه دو سه دنیا 
هم نمی توانیم برسیم. من امکانات خیلی از 
کشورها را دیدم و با این شرایط باید منتظر 
سقوط آزاد در ورزش کشور باشیم. این شرایط 
خیلی ناراحت کننده است و در هر صورت 
می طلبد کسانی که مدیران ورزش هستند 
کار کارشناسی بیشتری کنند. پرچمداری 
افتخار بزرگی است و امیدوارم لایق این 
افتخار باشم. قبلا آنهایی که پرچمدار بودند 
را ا الگوی خودم قرار می  دادم و الان خوشحالم 
که نامم کنار آنها قرار دارد. کاپیتان تیم ملی 
بسکتبال در خصوص اینکه چقدر جای آیدین 
برادرش خالی است، گفت:  من همه چیز را با 
آیدین تقسیم می کنم  و اگر او بود حتما نقش 
 بزرگی الان در بسکتبال ما داشت و جایش

 خالی است.

خارجازمستطیلسبز

»ژیرو«  میلانی  شد 
باشگاه میلان با انتشار بیانیه ای رسمی 
از اولیویه ژیرو رونمایی کرد. این مهاجم 
فرانسوی که ماه سپتامبر امسال 35 ساله 
می شود، در تیم جدید خود پیراهن شماره 
9 را به تن خواهد کرد. ژیرو که فرانسوی ها 
را هم در یورو 2020 همراه کرد، دوران بازی 
حرفه ای خود را در تیم گرنوبل فرانسه در 
سال 2005 آغاز کرد و پس از آن به تیم 
مون پولیه در لوشامپیونه پیوست و در آنجا 
بود که بازی هایش نظر آرسن ونگر سرمربی 
وقت آرسنال را جلب کرد و به این ترتیب او 
سال 2012 پس از دو سال بازی در مون پولیه 
به توپچی ها پیوست. در آرسنال، ژیرو 253 
بازی انجام داد و 105 گل زد و افتخاراتی 
همچون سه قهرمانی در جام حذفی انگلیس 
و سه قهرمانی در جام خیریه )سوپرجام( 
کسب کرد. مقصد بعدی ژیرو چلسی بود 
که سال 2018 به آن پیوست و مهمترین 
افتخارات حرفه اش در رده باشگاهی را با این 
تیم کسب کرد.  گفته می شود که رقم قرارداد 
ژیرو یک میلیون یورو است. او بابت هر یک از 
دو فصل قراردادش با میلان 3.5 میلیون یورو 
حقوق می گیرد و امکان تمدید این قرارداد 

برای سال سوم هم وجود دارد.

خـــبر

دیـــدگاه

دربی 9۶ به شکل کلی جذاب نبود، واقعا دیداری نبود که 
لذت و هیجان خاصی را برای بیننده ایجاد کند. به اعتقادم بار 
فنی این بازی هم چندان پربار و قابل توجه نبود اما مشخصا 
و راجع به 2تا تیم، من از پرسپولیس شروع می کنم؛ با توجه 
به جایگاه پرسپولیس در جدول و عملکرد خوب این تیم من 
خودم به شخصه این تصور را داشتم که پرسپولیس بازی به 
مراتب هجومی تر و با میل به بردن بیشتری را از خودش نشان 
دهد، اما متاسفانه این اتفاق نیفتاد و احتیاط تفکر غالب بر 
عملکرد این تیم بود. پرسپولیس دچار یکسری مشکلات است 
که فقط مربوط به آقای گل محمدی نیست، این مشکلات از 
زمان آقای برانکو وجود دارد و هنوز در این زمینه ها به اندازه ای 
که انتظار می رود، پرسپولیس موفق نشده پیشرفت کند. مثل 
اینکه تیمی که کیفیت خوبی دارد و می تواند دفاع را از عقب 
زمین انجام دهد، پرسپولیس به شدت در مقابل یک همچون 
تیمی در خلق و رسیدن به گل دچار سختی و نقصان می شود. 
اینکه استقلال نیمه اول به ویژه خیلی عقب و بسته بازی 
می کند، هیچ ایرادی نمی شود به آن گرفت. این یک روش و 
استراتژی است، کاملا معقول و براساس تفکرات یک مربی؛ 
اما اینکه تیم مقابل قادر نیست که بر ضد این ایده و روش، 
سبک و استراتژی مخصوص به آن را داشته باشد و سعی در 
بازکردن و خلق موقعیت با توجه به این بازی بسته هم داشته 
باشد، این دیگر یک موضوع تاکتیکی است. ضمن اینکه من 
کماکان معتقدم که در بخش استفاده از ضدحملات، زمانی که 
براساس شرایط بازی خود پرسپولیس به عقب می رود و تیم 
حریف، تیمی است که تمایل به حمله و رسیدن به دروازه 
این تیم را دارد، پرسپولیس در بخش ضدحمله هم می تواند 
عملکرد بهتری داشته باشد، عملکردی که نه فقط وابسته به 
خلاقیت و ذهنیت های بازیکنان باشد، ذهنیت و ایده هایی از 
بیرون برای تکمیل این خلاقیت وجود داشته باشد. حقیقتا 
پرسپولیس در ضدحمله از زمان برانکو مشکل دارد و دچار 
ضعف است و اگر به گذشته برگردیم و مرور کنیم، چندین بار 
من خودم به شخصه صحبت های برانکو را یادم است که 
تیم حریف را متهم به یک دفاع بسته یا بازی خیلی دفاعی 
می کردند و در این شرایط، کار را سخت می دانستند. بله، در 
این شرایط کار خیلی سخت است اما حقیقتا نمی توان به 
استراتژی تیم حریف ایرادی گرفت. این می طلبد که شما 
در تمرینات روش هایی را متناسب با بازی حریف تمرین و 
تکرار کنید. متاسفانه این اتفاق برای پرسپولیس کماکان 
هم نیفتاده و به رغم اینکه از شکل تیمی بهتری نه نسبت 
به استقلال، نسبت به تمام تیم های لیگ برترمان برخوردار 
است، متاسفانه در دربی 9۶ شکل خوبی نداشت. نمی خواهم 
ایراد بگیرم، مربیگری هم یک کار بسیار سنگین و پرریسک 
است و اگر آقای گل محمدی به این نتیجه می رسد که در 20 
یا 25 دقیقه آخر بازی هم زمان دو مهاجم خودش را بیرون 
می کشد، یعنی هم امید عالیشاه و هم شهریار مغانلو که هر 
دو پنالتی زن های خوبی هستند. این دو وجه دارد، یکی اش 
این است که شما این قدر شهامت دارید و به تیم خود باور 
دارید که اصلا به این فکر نمی کنید که بازی بخواهد به 120 
دقیقه و ضربات پنالتی کشیده شود اما در یک شرایط نرمال و 
استاندارد، به هر حال فکر می کنم راجع به آن فکر کرد و مثلا 
آقای گل محمدی، امید عالیشاه را از بازی بیرون می آورد و 
عیسی آل کثیر یا مهدی عبدی را به بازی اضافه می کرد. یکی 
از این بازیکن ها داخل زمین می ماند. مورد بعدی تعویضی 
است که مهدی شیری با سیامک نعمتی انجام می شود. این 
بزرگ ترین علامت سوال در ذهن من است. به خاطر اینکه 
وقتی مهدی شیری در آن دقیقه از بازی با توجه به فاصله 
بسیار اندکی که تا ضربات پنالتی وجود دارد به بازی می آید، 
این تصور هست که مهدی شیری قرار است در ضربات پنالتی 
کمک کننده تیم پرسپولیس باشد. حداقل ما این را می دانیم 
که سیامک نعمتی می تواند بازیکنی باشد که روی ضربات 
پنالتی او حساب کرد، پس وقتی مهدی شیری می آید، قرار 

است که ما بازیکن بهتری را داشته باشیم.  

دربی 96؛ دربی بدون جذابیت 

    تمدید
جووانی دی لورنزو قراردادش با ناپولی را 5 سال دیگر 
تمدید کرد. دی لورنزو که با ایتالیا قهرمان یورو شد، به 
سبب عملکردش مورد توجه تیم های بزرگی قرار گرفت. 
او تابستان سال 2019 با قراردادی به ارزش 8 میلیون 

یورو به ناپولی پیوست.

        جدایی واران
به نظر می رسد آینده رافائل واران در لیگ برتر رقم 
می خورد و اخیرا به غیر از منچستریونایتد، مدیران 
چلسی نیز برای خرید این بازیکن اقدام کرده اند. 
همچنین اخباری در مورد تمایل پاری سن ژرمن نیز به 

خرید رافائل واران منتشر شده است.

               ستاره منچستر 
برونو فرناندز، ستاره پرتغالی منچستریونایتد در تمرینات تیم 
بوآویشتا شرکت کرده است. باشگاه بوآویشتا ویدئویی از حضور 
برونوفرناندز در مرکز تمرینی خود منتشر کرد و نوشت: برونوفرناندز 
با بوآویشتا، هیچ عشقی مانند عشق اول نیست. منچستریونایتد نیز 
نگران نباشد، او حتی در شرایطی بهتری به اردوی این تیم اضافه می شود.

ت
شــ

سنو
عک

در روزهای گذشته کارشناسان فوتبال 
کشورمان در مورد دربی صحبت های متفاوتی 
سابق  بازیکن  بادامکی  داشته اند. حسین 
پرسپولیس در این خصوص و البته حضور 
مهدوی کیا در تیم امید کشورمان صحبت کرد. 
 در مورد کیفیت دربی 96 چه نظری 

دارید؟
 حساسیت بازی کیفیت بازی را کاهش 
داده بود و بازی ای که انتظار داشتیم دو 
تیم ارائه دهند را ندیدیم. به هرحال پنالتی 
با  نیز  استقلال  و  پنجاه به پنجاه است  نیز 
خوش شانسی موفق شد در ضربات پنالتی 
پرسپولیس را شکست دهد. شرایط طوری 
شده بعداز هر بازی هواداران در صفحات 
مجازی شروع به فحاشی می کنند که این برای 
فوتبال ما اتفاق خوشایندی نیست. هوادار به 
صحبت های مدیران و مربیان گوش می کنند و 
ما باید هنگام صحبت کردن با رسانه ها از تدبیر 
بیشتری بهره ببریم تا از صحبت های ما سو 
تعبیری به وجود نیاید و این موجی از خشم را 

در بین هواداران به وجود می آورد.
 در خصوص انتخاب مهدی مهدوی کیا 
به عنوان سرمربی تیم ملی امید چه نظری 

دارید؟
 البته هنوز ایشان به طور رسمی سرمربی 
تیم ملی امید نشده است اما امیدوارم این 
موضوع هرچه سریع تر رخ دهد چرا که ایشان 
چندین سال است که در این رده مشغول به کار 
است و آکادمی حرفه ای را در اختیار دارند و 
قطعا هیچکس لایق تر از ایشان برای این پست 
نیست. اما شرط لازم این نیست که ایشان را 
آوردیم همه چیز را رها کنیم باید از او و تیم امید 
حمایت شود تا ان شاءا... بعد از چندین سال به 

المپیک راه پیدا کنیم.

گفتوگو

تسنیم: گل ستاره جوان استقلال به الاهلی عربستان 
یکی از گزینه های بهترین گل از راه دور مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا در سال 2021 شد. گل مهدی قائدی به 
الاهلی عربستان در هفته نخست مرحله گروهی مسابقات، 
یکی از نامزدهای این نظرسنجی سایت کنفدراسیون فوتبال 
آسیاست. سایت AFC نوشت: از قائدی به عنوان یکی از 
ستارگان لیگ قهرمانان آسیا 2021 نام برده می شود و این 
بازیکن با نمایش استعداد شگرف در همان بازی نخست، گل 
دوم خود را از فاصله 30 یاردی به سمت دروازه شلیک کرد تا 

استقلال مقابل الاهلی به پیروزی 5 بر 2 برسد.

  گرث بیل 32 ساله که فصل گذشته به طور 
قرضی در تاتنهام عضویت داشت، به نظر 

می رسد فصل آینده در رئال مادرید 
زیرنظر کارلو آنچلوتی توپ خواهد 
زد. این بازیکن 32 ساله در جریان 
مسابقات یورو 2020 گفته بود که 
رابطه خیلی خوبی با کارلتو دارد و 
دوست دارد زیرنظر این سرمربی 

ایتالیایی بازی کند. نونو اسپیریتو 
سانتو که اخیرا با امضای قراردادی دو ساله 
هدایت تاتنهام را برعهده گرفت، در اولین 
کنفرانس خبری خود به عنوان سرمربی 
اسپرز گفت: گرث بیل برای فصل جدید 
عضوی از ترکیب تیم ما نخواهد بود. بیل 

تنها یکسال دیگر با رئال مادرید قرارداد 
دارد و ارزشش در بازار نقل وانتقالات 18 

میلیون یورو تخیمن زده شده است. 

فوتبالداخلی

بینالملل

رئیس فدراسیون والیبال  بالاخره سکوتش را 
شکست و نسبت به اظهارات »فرهاد قائمی« واکنش 

نشان داد.
  اعزام  تیم ملی 

 محمدرضا داورزنی درمورد شرایط تیم ملی 
ایران در آستانه اعزام به رقابت های  والیبال 
المپیک توکیو 2020 اظهارداشت: در لیگ ملت ها 
به 100درصد خواسته های خود رسیدیم، غیراز 
شکست مقابل استرالیا که برای هیچکس قابل درک 
نبود. ما می خواستیم آلکنو از ظرفیت و توانایی والیبال 
کشورمان استفاده کند و به جمع بندی نهایی برای 
انتخاب 12 بازیکن برسد. 10 شکست در لیگ ملت ها 

فشار زیادی به بازیکنان و کادرفنی وارد می کند.
 لیگ ملت ها 

وی با بیان اینکه بعداز انتخابی المپیک، تیم ملی 
ما هیچ مسابقه رسمی نداشت، ادامه داد: 15 بازی 
ایران در لیگ ملت ها موجب شد تا آلکنو وضعیت 

بازیکنان را به صورت دقیق مورد بررسی قرار دهد. 
بعداز لیگ ملت ها 17 بازیکن را به اردو دعوت کرد. 

بحث هایی درمورد دریافت کننده های 
تیم ملی مطرح بود. همه دنبال بهترین 

گزینه برای حل مشکل دریافت تیم ملی بودیم. با 
نظر برخی از کارشناسان گفته شد که »قائمی« هم 
می تواند به تیم ملی کمک کند. رئیس فدراسیون 
والیبال تصریح کرد: من به »قائمی« پیام دادم و 
خواستم که اگر شرایطش خوب است به تمرینات 
اضافه شود. درواقع منافع ملی نسبت به هر چیزی 
ارجح است. آلکنو اختیار تام داشت و لیستی که اعلام 
کرد 17 به اضافه 2 بود. فدراسیون اقداماتی انجام داد 
و میرزاجانپور و قائمی واکسن هم زدند 
تا شرایط برای آنها فراهم باشد. 

سعی آلکنو این بود که 
بهترین گزینه را 

انتخاب کند.

  شأن والیبال 
داورزنی عنوان کرد: ما با 12 بازیکن می توانیم به 
المپیک برویم، اما شرایط به گونه ای شد که رفتاری 
اتفاق افتاد که در شان والیبال کشور نبود. قائمی با 
اظهاراتش در حق خودش و والیبال ایران جفا کرد. 
نمی خواستیم وارد حاشیه ای شویم که به تیم ملی 
خدشه ای  وارد شود. اگر حالا سکوت کرده ایم هم به 

دلیل برخی مباحث اخلاقی است.
 تصمیم  آلکنو 

وی اظهارداشت: آلکنو از بهترین های جهان 
است و تلاش می کند که به آرمانی که فدراسیون 
برایش ترسیم کرده است برسد. تمام بازیکنان 
از جان، مایه گذاشتند و امیدوارم همه کمک 
کنند. یک نفر نباید به خودش اجازه دهد منافع 
ملی را نادیده بگیرد و شرایطی را فراهم کند که 
اصحاب رسانه، برخی خبرگزاری ها و رسانه های 

ایتالیایی و روسی و... به این مساله پبردازند و چهره 
والیبال ایران را خدشه دار کنند. رئیس فدراسیون 
والیبال گفت: فرهاد قائمی هرچه دارد از والیبال 
و تیم ملی دارد، اما حالا اتفاقی افتاده که از او 
درخواست شده تا اگر آمادگی دارد به تمرینات 
برگردد. 30 بازیکن داریم که در سال های گذشته 
برای تیم ملی زحمت کشیدند و حالا به هر دلیلی 
نفرات جوان تر جایگزین آنها شده اند. دنبال این 
هستیم که نفرات برتر به المپیک بروند. نظر نهایی، 

نظر سرمربی و کادرفنی است.
 12 نفر

داورزنی خاطرنشان کرد: آلکنو وضعیت قائمی 
را بررسی کرد و دید آمادگی کامل ندارد و 8 روز هم 
بیشتر زمان نداشت تا به اوج آمادگی برسد. آلکنو 
احساس کرد که قائمی از شرایط آمادگی فاصله دارد و 
تصمیم  گرفت او را کنار بگذارد. وی تصریح کرد: کاری 
که فدراسیون کرد در جهت منافع ملی بود. ما چند 
بازیکن دیگر را هم خط زدیم، چون نفرات بهتر از آنها 
در اردو بودند. از هر کارشناسی سوال شود، متوجه 
می شوید که 12 نفر نهایی، بهترین های والیبال 

ایران هستند.  

محمدرضا  داورزنی، رئیس  فدراسیون  والیبال: 

»قائمی« هرچه دارد از والیبال دارد 

 آرمان ملی: داریوش مصطفوی در حالی 
به عنوان مدیر تیم فوتبال امید انتخاب شده است 
که »گودرز« و »حسن« حبیبی از  ماجرای خیانت 
به تیم امید پرده برداشتند و »مصطفوی« نیز پاسخ 

آنان را حالا داده است. 
 همکاری 

به گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، 
مراسم امضای تفاهم نامه مشارکت در هزینه های 
تیم ملی امید با حضور شهاب الدین عزیزی خادم، 
سیدرضا صالحی امیری، میرشاد ماجدی، بهروز 
منتقمی، علیرضا رحیمی، مجید کیهانی، عیدی 
افتخاری، امین نوروزی و داریوش مصطفوی در 
محل کمیته ملی المپیک برگزار شد. سیدرضا 
صالحی امیری درباره برگزاری این نشست گفت: 
خیلی خوشحالیم که خدمت همکاران مان در 
فدراسیون فوتبال هستیم و امیدواریم که از این 
ایام سخت کرونایی و شرایط سخت اقتصادی 
که مردم تحت فشار هستند، هرچه زودتر عبور 
کنیم. او اضافه کرد: در آستانه المپیک توکیو 
هستیم. اولین کاروان ایران  به بازی های المپیک 
اعزام می شود و در نتیجه امیدواریم مردادماه 
کام ملت شیرین شود. این نشست با حضور آقای 
عزیزی خادم، رئیس فدراسیون و همکاران وی با 
انگیزه و فلسفه همکاری مشترک میان تیم امید در 
کمیته ملی المپیک تشکیل شد. رئیس کمیته ملی 
المپیک گفت: به شخصه اعتقاد دارم اگر همدلی و 
هماهنگی و انسجام شکل بگیرد مطمئنا به نتیجه 
می رسیم. دلیل موفقیت فدراسیون در رویداد اخیر 
به عقیده من همدلی بود که صورت گرفت. در 
این راستا وزارت ورزش و جوانان، سازمان برنامه 
و بودجه، دولت و همه تصمیم گرفتند به کمک 
فدراسیون بیایند و فدراسیون هم لیاقت خودش 
را اثبات کرد که توانایی جذب کمک را دارد. جا 
دارد یکبار دیگر به مدیریت جدید فدراسیون 
تبریک بگویم. ما به عنوان کمیته ملی المپیک یک 
سازمان منسجم در چارچوب معین هستیم. قطعا 
حمایت حداکثری را برای تیم امید خواهیم داشت. 
اما محور مدیریت و تصمیم گیری برای هدایت فنی 
جزو وظایف فدراسیون فوتبال خواهد بود و کمیته 
در این حوزه هیچ دخالتی نمی کند. این منطق 
روشنی است که سازمان رسمی ایران فدراسیون 
فوتبال است. ابتدای سال 1۴00 جلسه ای را 
در فدراسیون با عزیزی خادم برگزار کردیم. در 
جلسه مشترکی که با حضور داریوش مصطفوی 
و عزیزی خادم داشتیم، تقاضا کردیم که از ایشان 

به عنوان یکی از پیشکسوتان بزرگ فوتبال کشور 
در تیم ملی امید استفاده کنیم. صالحی امیری 
اضافه کرد: برای اولین بار اعلام می کنم قصد داریم 
در پایان نیم سال اول تالار مشاهیر فوتبال ایران را 
در موزه ملی المپیک افتتاح کنیم. مقدمات کار 
انجام شده است. جلسات هیات ژوری با مدیریت 
مصطفوی و شعبانی، کلانی، کوثری و جمعی 
دیگر از نخبگان فوتبال در حال برگزاری است.  
لیست 300 نفره ای در دست داریم. بی شک یکی از 
جذاب ترین بخش های موزه در آینده، تالار فوتبال 
خواهد بود. من برای همه جامعه فوتبال ایران و 
همه قهرمانان و کسانی که حمایت می کنند تا 
فوتبال ایران مانند ستاره ای بدرخشد تقدیر و تشکر 
و سپاس دارم. از زحمات کوتاه مدت مدیریت جدید 
فوتبال هم قدردانی کرده و آروزی موفقیت در این 

مسیر سخت را برای آنها دارم.
 افشاگری

حسن حبیبی و گودرز حبیبی، در  گفت وگو  
با »تسنیم«  از  ماجرای خیانت به تیم امید در 
زمان سرمربیگری حسن حبیبی پرده برداشتند. 
جایی که تیم امید با نسلی مستعد امیدوار به صعود 
به المپیک بود، اما بازهم موفق به نتیجه گیری نشد. 
برادران حبیبی از یک خرابکاری صحبت کرده اند 
که توسط 2 بازیکن صورت گرفته و این اقدام نیز با 
تحریک مصطفی هاشمی طبا، رئیس وقت سازمان 
تربیت بدنی و داریوش مصطفوی، رئیس وقت 

فدراسیون فوتبال صورت گرفته است. 
  پاسخ  مصطفوی

از سوی سیدرضا  که  داریوش مصطفوی 
صالحی امیری به عنوان مدیر تیم فوتبال المپیک 
انتخاب شده، گفت: شاید شرایط همکاری من 

با این تیم فراهم نشود. مصطفوی در خصوص 
آخرین وضعیت تیم فوتبال المپیک و اینکه آیا 
مهدی مهدوی کیا رضایت باشگاه هامبورگ را برای 
هدایت این تیم جلب کرد یا نه، افزود: اطلاعی از 
این ماجرا ندارم و خود آقای عزیزی خادم مستقیم 
با مهدی مهدوی کیا صحبت کرده و شاید اگر 
من اظهارنظر کنم، اشتباه باشد؛ تا جایی که 
همه می دانیم، مهدوی کیا باید رضایت باشگاه 
هامبورگ را جلب کند، چون با آنها قرارداد دارد. 
وی درباره اینکه به عنوان مدیر تیم فوتبال المپیک 
برنامه ریزی برای مسابقات پیش رو چطور بوده 
است، اظهارداشت: من به عنوان مدیر تیم المپیک 
انتخاب نشده ام. جلسه ای برای امضای تفاهم نامه 
و قرارداد بین فدراسیون فوتبال و کمیته ملی 
المپیک بود که آقای صالحی امیری پیشنهاد داد 
به عنوان مکمل قرارداد، داریوش مصطفوی مدیر 
تیم المپیک باشد اما اصل ماجرا این است که باید 
بنشینیم، صحبت و برنامه ریزی کنیم و سپس 
تصمیم بگیریم. رئیس پیشین فدراسیون فوتبال 
تصریح کرد: من از اینکه فدراسیون فوتبال چنین 
خبری را اعلام کرد، ناراضی هستم. خود فدراسیون 
هم هنوز نمی داند باید چکار کند. من قبلا تمام این 
سمت ها را داشتم و زمانی که دبیرکل فدراسیون 
فوتبال بودم، تیم را با مربیگری آقای حسن 
حبیبی به المپیک 1980 بردیم؛ اما به دلیل حمله 
شوروی به افغانستان آن مسابقات را تحریم کردیم. 
چون تجربه صعود را داشتیم از من خواستند به 
این تیم کمک کنم اما من هنوز قبول نکرده ام. 
فدراسیون هم هنوز در این خصوص تصمیم 
نگرفته و منتظر پاسخ مهدوی کیاست. مصطفوی 
افزود: برای همکاری با تیم المپیک و موفقیت، 

باید همه چیز دست به دست هم بدهد که هنوز 
اینطور نشده و فرصت تا المپیک بعدی زیاد است 
اما نباید فرصت را از دست بدهیم که ظاهرا در 
حال از دست رفتن است. وی تاکید کرد: در شرایط 
فعلی اگر فدراسیون فوتبال آمادگی دنبال کردن 
برنامه ها را داشته باشد، می روم و با آنها کار می کنم 
اما اگر آن چیزی که قواعد جهانی و بین المللی 
است و در وظایف یک مدیر تعریف شده، در این 
مسیر ایجاد نشود با فدراسیون همکاری نخواهم 
کرد و از آقایان صالحی امیری و عزیزی خادم نیز 
عذرخواهی می کنم. رئیس پیشین فدراسیون 
فوتبال همچنین درباره صحبت های  صبحت های 
گودرز حبیبی گفت: اصلا روحم هم از این مساله 
خبر ندارد. من در پاسخگویی به این مسائل، خیلی 
گردن کلفت هستم اما چرا باید دست خودم را 
ببُرم؟ این صحبت ناپخته و غیرفوتبالی بوده، 
چون ما با یک اختلاف گل به المپیک نرفتیم. 
مصطفوی در خصوص اینکه این مساله عنوان 
شده او با دستور هاشمی طبا ذهن 2 بازیکن تیم 
را شست وشو داده بودند و خرابکاری آن بازیکنان 
نظم تیم را به هم ریخت و نتیجه حاصل نشد، 
تصریح کرد: اینطور نبوده و من چیزهایی در دل 
دارم که گفتنش صحیح نیست، چون باعث هتک 
حرمت می شود، اما برای خودم هم شده، دوست 
داشتم آن تیم نتیجه بگیرد. کاش حسن حبیبی 
در این خصوص صحبت کند و هرچه او گفت را 
می پذیرم، اما این ماجرا به گودرز حبیبی ارتباطی 
ندارد. مطمئنا یک مهاجم، دروازه خالی را بیرون 
نمی زند یا یک دفاع دوست ندارد تیمش گل 
بخورد، این مساله ای که عنوان شده شبیه به این 

است که ما دروازه خودی را بازکنیم.

حسین   بادامکی:
 هیچ کس لایق تر از 

»مهدوی کیا«  برای 
بگومگوی رسانه ای برادران »حبیبی«  و »مصطفوی« »امید«  نیست

بازشدن پرونده  قدیمی خیانت در تیم  امید
فرزادآشوبی

  کارشناس  فوتبال 

مجید نامجومطلق در خصوص برتری تیم فوتبال استقلال مقابل 
پرسپولیس در دربی 9۶ اظهارداشت: بازی کیفیت خوبی نداشت 
چون هر 2 تیم به زمین آمدند که گل نخورند. وی افزود: با توجه به 
اینکه اگر هر دو تیم اشتباه می کردند کارشان برای جبران سخت 
می شد، به همین دلیل استقلال و پرسپولیس محتاط بودند و مسابقه 
2 تیم سطح بالایی نداشت. مربی اسبق تیم فوتبال استقلال تاکید 
کرد:  از نظر فنی نکته خاصی در این مسابقه ندیدیم اما خوشحالم 
که استقلال توانست در ضربات پنالتی برنده بازی شود و با عبور 

از پرسپولیس شانس قهرمانی خود را در جام حذفی بیشتر کند. 
نامجومطلق گفت: پیروزی استقلال از این جهت بیشتر نمود پیدا 
می کند که این تیم درگیر مشکلات مدیریتی فراوان است. جای 
تقدیر دارد که استقلال در این بازی های اخیر نتایج خوبی گرفته 
چون هیچ توجهی از طرف مدیریت باشگاه به کادرفنی و بازیکنان 
نمی شود. وی تصریح کرد: اوج ناتوانی برای مدیرعامل و هیات مدیره 
اقدامات فرهاد مجیدی است اینکه سرمربی استقلال خودش دست 
به کار شده و هر کاری برای تیمش انجام می دهد. از نظر شخصیتی  

این اقدام بزرگ ترین توهین به مدیریت است اما سوال من اینجاست 
که دوستان چه اصراری دارند که در این باشگاه بمانند. اصرار وزارت 
ورزش برای ماندن این نفرات در استقلال چیست را نمی دانم اما 
امیدوارم در دوره بعدی وزارت ورزش شاهد انتخاب های این چنینی 
برای باشگاهی مثل استقلال نباشیم. وی خاطرنشان کرد: وظیفه 
فرهاد مجیدی ارتقا استقلال در مسائل فنی است اما او هم نقش 
اسپانسر را دارد و هم خلأ های مدیریتی را پرمی کند. مجیدی این 
کار را می کند چون می خواهد تیمش موفق شود اما اعتقاد دارم این 
رویه تا یک مدتی جواب می دهد فعلا رفتارهای مجیدی جواب داده 
اما مطمئنا بازیکنان هم بعداز مدتی با مشاهده این روند سرخورده 
می شوند. نامجومطلق تصریح کرد: هواداران استقلال طی سال های 
اخیر خیلی سختی کشیدند، امیدوارم با به دست آوردن جام حذفی 

دل آنها شاد شود. 

مجید   نامجومطلق:

دربی 96 بار فنی خاصی نداشت 


